
Валентин Инцко: Веома ценим Тадићеву иницијативу за резолуцију о Сребреници
субота, 16 јануар 2010 13:01

Високи представник међународне заједнице у Босни и Херцеговини Валентин Инцко
изјавио је да веома цени подршку БиХ и њеном територијалном интегритету и
суверенитету од стране председника Србије Бориса Тадића и његову иницијативу за
усвајање резолуције о Сребреници у Скупштини Србије

  

"Када је у питању усвајање декларације о Сребреници, мислим да би то био још један,
веома важан и велики корак ка обнови и успостављању пуног поверења и помирења
између две земље", казао је Инцко.

  

Инцко је рекао да је "сребреничка трагедија неизмерна, а овим би чином Србија
потврдила своје ново, европско лице".

  

"Таквим изјавама председник Тадић диже рејтинг Србије у међународној заједници.
Радо се сећам других народа, који су имали у својим редовима неког Вилија Бранта или
Нелсона Манделу. Нажалост, такве се личности ретко рађају", рекао је Инцко.

  

Председник Србије Борис Тадић изјавио је да ће усвајањем резолуције о жртвама у
Сребреници бити учињен позитиван етички и вредносни искорак у односу на сталну
потребу друштава на Балкану да жале искључиво своје жртве.

  

(Танјуг)
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